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ZAPISNIK

3. redne seje Sveta Mestne Cetrti Center, ki je bila v torek, 04. junija ob t7 . uri v prostorih Mestne

detrti Center, na Kacovi ulici 1v Mariboru'

PRISOTNI:

eururce tN eLANtSvETA:

SaSo DROBNAK, predsednik

Mihael KACAFU RA, podPredsednik

Nada KASTRATI

PEtrA VRBOVSEK

watelZvnvc
Ana DOBRIKOVIC

Ksenija Seutao

OSTALIPRISOTNI:

DuSan FLAMlS, referent Me Center

ODSOTNI EMruICT IN ELANI SVETA:

Milena SPINDLER, oPraviden

Marjana BERGLEZ, oPravidena

Sredko BERK, neopraviden :

Lista prisotnih je sestavni del zapisnika.
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Milo5 DOBRIKOVIe

Tina KRAJNC

Boiidar IPAVIC

Tjaia GOJKOVIe

Karmen TERZAN

KOPECKY

Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Obravnava in sprejem dnevnega reda

Obravnava in potrditev zapisnika 2, redne seje Sveta Me Center

Porodilo o izvrSitvi sklepov 2. redne seje Sveta Me Center

Porodilo referenta o tekodih zadevah

Prostori na Jurdidevi ulici 8
porodilo o delu komisije za popis denarnih sredstev, obveznosti in terjatev, dasovnih

razmejitev in splo5nega sklada za leto 2018
porodilo o delu Komisije za obratovalni das gostinskih lokalov
porodilo o delu Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in

varovanje okolja
predlogi za program dela Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo

Predlog aktivnosti Odbora za komuniciranje in promocijo

Porodilo Komisije za organiziranje in sodelovanje pri organizaciji kulturnih, Sportnih in

drugih prireditev in aktivnosti ter predlogi za program dela komisije

Vpraianja in pobude

Razno
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1. toika
U gotovitev sklePEnosti

predsednik Sveta Me Center SaSo Drobnak je pozdravil prisotne. Ugotovilje, da je prisotnih 12 dlanic

in 6lanov od izvoljenih 15, kar zagotavlja sklepdnost, Svojo odsotnost sta opravidili Milena Spindler in

Marjana Berglez, brez opraviEila pa je izostal Sredko Berk'

2. toEka

Sprejem dnevnega reda

Dnevni red seje je bil Elanom Sveta posredovan skupaj z vabilom, Predlogov dlanic in dlanov v zvezi z

dnevnim redom ni bilo, predsednik Sveta je predlagal v sprejem

SKLEP 1:

Svet Mestne ietrti Center sprejema dnevni red 3. redne seje Sveta Me Center

Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

3. toika
Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta Me Center

Osnutek zapisnika 2. redne seje je bil dlanom Sveta Me posredovan pred sejo. Razprave ni bilo.

Predsednik je predlagal v sPrejem

:ffil|r,"" cetrticenter potriuie zapisnik 2. redne seje sveta Me center.

Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

4. toEka

Porodito o izvrSitvi sklepov 2. redne seje Sveta Me Center

porodilo o izvr5itvi sklepov 2. redne seje Sveta Me Center je bil dlanom Sveta Me Center posredovan

pred sejo. predsednik Sveta Me Center je podal krajSe porodilo o realizacijisklepov. Razprave ni bilo.

5. toEka

PoroCilo referenta o tekoiih zadevah

Referent Du$an FLAMIS pove, da potekajo aktivnosti za ureditev >male pisarne<< na Jurdidevi ul. 8, ki

bi omogodala predvsem laije delo na5ih odborov in komisij, Nadalje pojasni, da smo dobili odgovore

na poslane vloge glede sestave varnostnega kolegija, ki ga lahko v nadaljevanju sklidemo' Referent 5e

pove, da na vpraSanje o pristojnostih za vzdrZevanje nekategoriziranih obdinskih cest, odgovora MOM

zaenkrat nismo dobili. Dne 24.os.zoLg je bila na trZni inSpektorat poslana pisna pritoiba glede

obratovalnega dasa in krSitev javnega reda pri Pekarni Drava. Na odgovor 5e dakamo' Razpis za najem

prostorov je bil realiziran in redno spremljamo interes po urnem najemu, ki ga v vedini primerov tudi

realiziramo. Referent 5e pojasni, da sta s predsednikom imela sestanek na MoM glede bododega

reiima pri pladevanju uporabnine za prostore v upravljanju Me Center. Le-to bodo morali uporabniki
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po novem nakazovati direktno v proradun MOM, ne ved na radun Me Center. Karmen Kopecky izrazi

staliSde, da de MOM prevzema finandno poslovanje na tem segmentu, naj potem v celoti delajo vse.

predsednik pa pove, da upravljamo 5e vedno mi, le denarni tok bo 5el prek MOM. Mihael Kacafura

pojasni, da se to dogaja ie vei let, da ieli MOM pobrati vse prostore in poudari, da je treba prebrat vse

akte in pogodbe, saj naj bi bila MOM upravidena do prostorov le de se s tem strinja Svet Me. Predsednik

Ie pojasni, da na uradu za splo5ne zadeve niso rekli, da nam nameravajo vzeti prostore ali pa sredstva

od pobranih najemnin, ki so se nabrala v preteklih letih. Gre zgoli za uresnidevanje novega Zakona o

stvarnem premoienju driave in samoupravnih lokalnih skupnosti, po katerem so po razlagi MOM,

dolini centralizirati finandno poslovanje. Referent nadalje pove, da je bil realiziran praznik Me Center,

ki je tokrat temeljil na filmski projekciji o prvi iarnici v Mariboru'

6.

Prostori na Juriiievi ulicl 8

predsednik povabi k razpravi glede prostorov na Jurdidevi ul. 8 in prosi g. Mihaela Kacafuro, da na

kratko pojasni kaj je bilo nekod v teh prostorih. G. Mihael Kacafura pove, da je tu bila vdasih plesna

dvorana, ki se je kasneje pregradila. Predsednik pojasni, da bi v primeru odstranitve predelnih sten,

dobili dvorano velikosti cca L4 x 7 metrov, visoko 4 metre, na odlidni lokaciji v pe5 coni. Tak5nega

ve6namenskega prostora v prosti uporabi doslejv Centru nimamo, Predsednik predlaga, da bi pridobili

ponudbe za idejno zasnovo za prostore do naslednje seje. G. Mihael Kacafura vpraSa, ali imamo vsebine

za tak prostor. Karmen Kopecky pove, da vsebine imamo in da jih ne bi bilo problem 5e razSiriti' Po

razpravi predsednik predlaga v sprejem

SKLEP 3:
predsednika sveta Me Center se pooblasti za zbiranje ponudb za idejno zasnovo prenove prostorov

na JurEiEevi ulici 8 v Mariboru, s katerimi upravlja Me Center'

Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

7,

poro6ilo o delu komisije za popis denarnih sredstev, obveznosti in teriatev, iasovnih razmejitev in

sploSnega sklada za leto 2018

predsednik pozove predsednico komisije za popis denarnih sredstev, obveznosti in terjatev, dasovnih

razmejitev in splolnega sklada za leto 2018, Ksenijo Seligo, da poda porodilo. Predsednica komisije

pove, da popis zajema naslednje postavke na dan 31.12.2018: stanje sredstev na TRR je 13'556,58 €,

zaporedna Btevilka izpiska UJP je 116, sredstva znamk so 45,L6 €, narodilnice so zakljudene z zap' 5t'

31/18 in izdani raduni zakljudeni z zap. 5t. 18-0084, Na novo je sklenjena pogodba za vezavo denarnih

sredstev v viSini 140.000,00 € na NKBM za obdobje enega leta, to je do 1L'05'2020' Po kondanem

poroEilu predsednik pozove k razpravi. Razprave med dlani ni bilo, zato ie predsednik predlagal v

sprejem
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SKLEP 4:

svet Me center se seznani in potrdi poroEilo komisije za popis denarnih sredstev, obveznosti in

terjatev, iasovnih razmejitev in sploSnega sklada za leto 2018'

Na podlagi izida glasovanja (11 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

ob 17:53 je Boiidar lpavec zaradi drugih obveznostije zapustil sejo'

8.
poroEilo o delu Komlsije za obratovalni ias gostinskih lokalov

predsednik pozove predsednico komisije za obratovalne Ease gostinskih lokalov Karmen Kopecky, da

poda porodilo. predsednica komisije pove, da dlanice med sabo lepo sodelujejo ter se zahvali tudi

referentu za sodelovanje, Problematika je po njenih besedah zelo kompleksna. Glede na prejeti

odgovor MOM se je komisija odlodila oddati prijavo na inipekcijsko sluibo glede pekarne Drava, kije

bila medtem Ze poslana skupaj z dodatnim dopisom, naj nas inEpekcijska sluZba kot stranko v postopku,

obvelda o poteku nadzora. Karmen Kopecky pove, da komisija tekode spremlja dogajanje in poSilja

svoja mnenja na pristojni urad. Nadelno izhodi5de je, da bi bili lahko lokali med tednom v mestu odprti

do24.ur", d" ni posebnih prijav obdanov. V petek in soboto pa do 2' ure zjutraj' Predsednica komisije

pove, da na pristojnem uradu MOM nismo bili upoStevani niti v eni zadevi glede odpiralnih dasov in da

niti ni povratnih informacij. predsednica komisije predlaga, da bi prosilciza podaljianje obratovalnega

dasa, obvezno morali obrazloiiti razloge zakaj ielijo podaljSan obratovalni das in na kak nadin bodo

prepredevali krlitve javnega reda in miru. Hkrati predlaga, da bi gostinci svoje vloge oddali sodasno,

npr. do konca januarla za tekode leto. Predsednik se je zahvalil za izdrpno podano porodilo in pozval

diane k razpravi. Mihael Kacafura je povedal, da se naj odgovori na odgovor MOM z vpralanjem' zakaj

nimajo niti evidence lokalov s podaljianimi obratovalnimi dasi. Karmen Kopecky predlaga, da bi v

Centru (kije doslej enotna cona), imelivsaj 2 coni z razlidnimi omejitvami za obratovalne dase' Tja5a

GojkoviS piedlaga, da bi zahtevali spremembo sedanjega pravilnika o obratovalnih dasih na nadin, da

se podalj$a rok za podajo mnenja mestne ietrti in da nale mnenje za pristojni urad postane

obvezujode.

Ob 18:17 sta sejo zaradi drugih obveznosti zapustili Ana Dobrikovii in Tina Krajnc

SKTEP 5:

Svet Me Center se seznani s poroEilom Komisiie za obratovalni Eas gostinskih lokalov v obdobju od

2. do 3. redne seje sveta Me center, predloienim neposredno na seii ter potriuje mnenia in

obrazloiitve o podaljlanih obratovalnih tasih, ki jih ie Komisiia v tem Casu posredovala Uradu za

gospodarske dejavnosti MOM.

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

SKLEP 5:

svet Me center se seznani z odgovorom Urada za gospodarske deiavnosti MoM, 5t. 32100'188120L9'

2 z dne 26.4.20L9

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je sKLEP SPREJET'
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SKTEP 7:

Komisija za obratovalne Case gostinskih lokalov pripravi do jesenske redne seje pripravi izhodiSEa za

spremembo veljavne odredbe o podaljSanem obratovalnem Easu.

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

9.

poroEilo o delu Komisije za komunalne zadeve, promet, ureianje prostora in varovanje okolja

predsednik pozove predsednika komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in

varovanje okolja, Mateja Zmavca, da poda porodilo' Matej Zmavc pove, da se je komisija sestala na 1'

seji z dne 1g.03.2019 in so imenovali zunanje dlane. Pri reSevanju problematike katero je izpostavila

ga. Nemec, stanujoda na Ul. Heroja Slandra je komisija oblikovala predlog spremembe prometne

ureditve na Ulici heroja Slandra in Ulici heroja Bradida ter ga poslala na pristojni urad MoM in

podiupanu samu petru Medvedu. Z lastnikom oz. upravljavcem tamkajinjega parkiri$da potekajo

dogovori, da bi se uvoz v parkiri5ie prestavil na Ulico heroja Bradida in s tem izboljlala pretodnost

prometa v tem kareju'

Komisija si je zadala, da bo pregledala pretekle plane komunalnih akcij in pregledala kaj je bilo

realizirano, ostalo pa bodo prenesli v ta mandat. eistopis je v obdelavi. SaSo Drobnak 5e pojasni, da

smo na sestanku s podiupanjo Heleno Kujundiic Lukadek, MoM predali predhodne usmeritve za

,Dravski rekreacijski obrod<. petra Vrbovlek pove, da je bila to soboto udeleiena na delavni akciji

>Vrnimo se k Dravin. saSo Drobnak 5e pove, da dakajo na javno razpravo za Gregoriidevo ulico in na

nove reiitve glede te ulice. Razprava se je nadaljevala brez vsebinskih poudarkov. Nato je predsednik

pozval prisotne, da bi razpravo zakljudili in prelli na glasovanje

SKLEP 8:

Svet Me Center se seznani s poroEilom o delu Komisiie za komunalne zadeve, promet, urejanie

prostora in varovanje okolja v obdobju od njenega konstituirania do 3' redne seje sveta Me Center'

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

SKLEP 9:

Svet Me Center, Komtsiji za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja

nalaga, da do konca meseca iuniia 2019:

a) pripravi pregled realizacije naErtovanih komunalnih

akcij v prejlniih mandatih,
b) pripravi predlog vtaganj v komunalno infrastrukturo za

proraEunski leti 2019 in2O2O,

c) pripravi predloge ukrepov in prioritet tekoEega

vzdrievanja komunalne infrastrukture za leto 2019 ter
jih uskladis koncesionariem NIGRAD d'd"

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je sKtEP SPREJET'
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SKLEP 10:

elani sveta Mt Center sklenejo, da bodo referentu Me Center do 17. junija 2019 na e-naslov

mc.center@maribor.si, posredovati svoje predloge za investiciie in prioritete tekodega vzdrievanja

komunalne infrastrukture.

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 1 VZDRZAN), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

Ob 18:53 je Matej Zmavc zaradi drugih obveznosti zapustil sejo'

10.

Predlog programa dela Komlsije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo

predsednik pozove predsednico komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo, Petro Vrboviek,

da predstavi program. Petra Vrbov5ek pove, da ima vizijo kako spodbujati druZenje starej5ih ljudi. SaSo

Drobnak pove, da je tudi kontaktiral z Zavodom za turizem Maribor Pohorje in bi tudi njim bilo v veselje,

de bi starejii ljudje sodelovali pri izdelavi in prodaji kakSnih izdelkov ob njihovih prireditvah' SaSo

Drobnak predsednici komisije predlaga, naj poskusi nekoliko bolj natandno pripraviti svoj program in

ga finandno opredeliti, da ga bo moino vkljudit v program dela za naslednje leto, Mihael Kacafura

predlaga, da bi sodelovali z druStvom za medgeneracijsko sodelovanje, ki je na Partizanski cesti'

Razprava je kondana in predsednik je predlagal v sprejem

SKLEP 11:

Svet Me center se seznani s predlogom programa dela Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno

varstvo in priporoEa oblikovanje programa v sodelovanju z drustvom za medgeneracijsko

sodelovanje in drugimi sorodnimi organizacijami.

Na podlagi izida glasovanja (8 ZA, 0 VZDRZAN), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

lt.
Predtogaktivnostiodborazakomuniciranjeinpromocijo

predsednik ugotovi, da je Tina Krajnc kot predsednica odbora za komuniciranje in promocij ial ie prej

zapustila sejo zaradi drugih obveznosti in bo sam na kratko predstavil zadevo. S predsednico sta se

udeleiila sredanja s predstavniki Me lvan Cankar, kjer je potekala tudi delavnica za morebitno

poenotenje zasnove obeh glasil, Na delavnici je bil pripravljen koncept glasila. Za izid glasila bi bilo

potrebno precej za6etnega iruda, zlasti pa oblikovanje ustrezne ekipe piscev, urednikov, oblikovalcev"'

Teiava so tudi finandna sredstva, ki ne zadoSdajo in bi bilo potrebno poiskati kar nekaj sponzorjev'

Glede na potrebne dlove5ke in finandne vire, predsednik izrazi dvom, da bi lahko glasilo izSlo ie v

letoinjem letu. Bi pa bilo mogoie aktivnosti Me Center aktualno predstaviti na Facebook-u in drugih

druiabnih omreijih, ki so tudi brezplatna. Karmen Kopecky pove, da je sodelovala na predstavitvi

evropskega projekta Urban-info, kjer naj bi bile na voljo doloEene resitve za izboljsanje naSega

komuniciranja. Predsednik !e pove, da aktivno poizveduje o moinosti za montazo aktivnega LED

zaslona na iurdidevi ulici 8, kjer je velik pretok ljudi'
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SKLEP 12:

Svet Mt Center se seznani s predlogom aktivnosti Odbora za komuniciranje in promociio ter

odboru priporoda usmeritev v aktivnosti na druiabnih omreijih, uvedbo LED prikazovalnika in

preufiitev morebitnih komunikacijskih kanalov in podpornih mehanizmov, kiiih ponuja MOM..

Na podlagi izida glasovanja (8 ZA, O VZDRZAN), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET.

12.
porotilo Komisije za organiziranje in sodelovanje priorganizaciji kulturnih, Sportnih in drugih

prireditev in aktivnosti ter predlogi za program dela komisije

predsednica komisije ga. Karmen Kopecky predstavi porodilo pove, da je bil prikazan na velikem

displeju film za praznik Me Center. Na Grajskem trgu je ob tem potekal tudi paradni koncert pihalnega

orkestra KUD Po$ta. Posnete so fotografije, iz katerih bomo naredili izvledke za foto prezentacijo.

Razmislek o bododih aktivnosti odbora obsega ved prireditev na razlidnih umetni5kih podrodjih.

Predsednica komisije naiteje pozdrav poletju, folkloro, literarne vedere, fotografsko razstavo. Povabili

bi lahko tudi zavod PolZ, ki bi z veseljem sodelovalo. ee nam biv prihodnosti uspelo uresniditi nadrte z

Jurdidevo 8, bitam organizirali druiabne plese za vse generacije, Sodelujemo tudi z Ezl-ekom, letos smo

jim posodili zadasni elektridni prikljudek, Na podrodju Sporta predsednica komisije izpostavi

kolesarjenje, mali nogomet ali badminton, na tem podrodju predlaga sodelovanje z ostalimi mestnimi

Eetrtmi. V snovanje programa je predsednica vkljudila tudi dru5tvo HiBa. Miha Kacafura pove, da

pozdravlja te predloge. Predsednik se je zahvalil za porodilo in predlog programa ter predlagal v

sprejem

SKLEP 13:

svet Mc center se seznanl z porotilom in z okvirnim predlogom programa dela ter imenovanju

dveh zunanjih ilanic komisiie, Katje Beck Kos in Nike Lopert.

Na podlagi izida glasovanja (8 ZA, O VZDRZAN), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET.

Ob L9:49 je ga. Ksenija Seligo zapustila sejo, zato seja ni ved sklepdna'

13.

VPraBanja in Pobude

Ni bilo razprave.
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L4.

Razno

Pod todko razno Miha Kacafura pove, da je v okolici Maistrove, Mladinske in Tyrleve ulice popoldan

vse zaparkirano, zato stanovalci z dovolilnicami teZko najdejo prosto parkirno mesto. Predlaga, da bi

se v tej coni podalj5alo parkiranja vsaj do dvajsete ure. Poudari tudi, da je v teh ulicah tudi omejitev

hitrosti na 30km/h vendar tega nihde ne upolteva. Zato predlaga, da bi Me Center poslal vpraSanje na

policijo koliko krat v letu so merili hitrost na teh ulicah. Predlaga tudi odstranitev kovinskih klopi

(nekdanje avtobusne postaje) okrog dreves na Partizanski ulici 3-5, ker se le te ne uporabljajo. Nada

KastrativpraSa, ali se da kaj ukreniti glede poti ob Dravi na odseku od malega mosta do Koblarjevega

zaliva, ker je veliko kolesarjev in koles s pomoZnim motorjem in ogroZajo peice.

Sejo je predsednik Sveta zakljudila ob 20.12 uri.

Zapisal:
Du$an FLAMIS


